
Zápis č. 2 
                 z jednání Zastupitelstva obce Zlatá Koruna dne 22.02.2023 
 
Přítomno: 14 členů ZO 
Omluveni: 1 člen ZO (Mgr. Jaroslav Král) 
                                    
Program: 
 
          

1. Zahájení 
2. Zpráva o práci rady obce 
3. Diskuse a závěr 

              
              

1. Zahájení – volba návrhové komise 

 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil v 18.00 starosta obce, dále konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů ZO, takže je jednání usnášení schopné. Dále proběhlo 
schválení programu jednání. 
 

     -  program byl schválen 14 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 
 
Navrhl ověřovatele zápisu: PhDr. Pavel Král a Ing. Antonín Haniš   
 

–   schváleno 12 hlasy, nikdo proti, 2 se zdrželi 
 
Návrhová komise: předseda Mgr. Ladislav Sirový, člen Jana Kleinová a Ing. Radek Pomije  
 
    -   schváleno 11 hlasy, nikdo proti, 3 se zdrželi 

 
Zapisovatelem: Jana Bílková 
 
Dále starosta upozornil přítomné, že zápis z minulého jednání ZO byl řádně ověřen, nebyly 
vzneseny žádné připomínky a zápis je k nahlédnutí na dnešním jednání. 
 
 

2. Zpráva o práci rady obce 
 

Starosta podal informace o práci rady obce od posledního veřejného zasedání ZO do 
dnešního zasedání ZO. 
 
Diskuse:    Mgr. L. Sirový – dotaz na rozpočtovou změnu č. 10  
                Bc. M. Zeman – dotaz, jakým způsobem se žádá o dotace 
                J. Bouček – dotaz, zda je v platnosti územní plán 
 
Usnesení ZO č. 2/2023–1 
Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o práci rady obce od 14.12.2022 do 22.02.2023 a 

bere na vědomí provedené rozpočtové změny č. 10/2022 a č.1/2023  

- schváleno 14 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 

 

 



3. Diskuse a závěr 

- starosta – odstavná plocha – starosta seznamuje zastupitelstvo se zjištěnými    
   informacemi ohledně pořizovacích nákladů a ročních provozních nákladů na  
   automatizovaný systém výběru poplatků 

- Bc.M.Zeman – kolik firem se poptalo? 
- J.Sklenár – zbytečně drahá varianta, existuje i levnější způsob 
- Mgr. L.Sirový – cena vyhovující 
- P.Křivanec – návrh umístit pouze automatickou pokladnu bez závory 
- PhDr. P. Král – kdo ví o levnější variantě, ať předloží kontakt RO 
 

  -starosta – žádost římskokatolické farnosti o finanční příspěvek na opravu malých   
     varhan v kostele ve Zlaté Koruně (rekonstrukce cca 1 milion Kč) 

- Ing. R. Pomije – výši darované částky odvodit od důležitosti kostela pro 
obyvatele 
- R.Moučka – z jakých zdrojů budou opravu financovat  
- PhDr. P.Král – příspěvek ano, ale v případě, že oprava skutečně proběhne 
 

-starosta – spolupráce s obcí Bábolna v Maďarsku 
-starosta navrhuje uzavřít smlouvu o spolupráci, oživení kultury v obci 
 

-starosta informace o opravě železničního mostu v Plešovicích, dětský karneval    
  v Plešovicích 26.2.2023, dárcovství kostní dřeně 
 
- J. Špinar – poděkování p. Moučkovi za dřevo a pomoc při práci na lávce u mlýnské 
stoky, dotaz na trasu plánované cyklostezky, údržba cesty podél řeky do Rájova 
- p. Kleinová – dotaz na soukromý pozemek na stezce do Srnína, poklop na kanálu 
v Rájově – tluče 
- p. Štropová – žádost o doplnění odpadkových košů v obci o sáčky na psí exkrementy, 
dotaz na parkování vozů před č.p. 46 
- p. Sklenár – parkování před č.p. 46 zakázat, podmínit v nájemní smlouvě, vycházkové 
trasy v okolí obce, veřejné WC 
- R. Moučka – parkování před č.p. 46 – vzor pro další řidiče 
- starosta – opětovné jednání s nájemníky 
- p. Bednařík – odpadové hospodářství – výsledky za rok 2022 
 
 
Z důvodu projednání všech bodů programu a vzhledem k tomu, že se už nikdo nepřihlásil 
do diskuse ukončil starosta jednání ve 20:20 hodin. 
 
 
 
 
 
         …………………………………….                                  …………………………………….. 
               Radek Moučka                                                    Milan Štindl 
             místostarosta obce                                               starosta obce 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
……………………………………..                                      …………………………………... 
   PhDr. Pavel Král PhD.                                           Ing. Antonín Haniš 
         člen rady obce                                                  člen rady obce 


